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TEIIk heb nader contact gehad met over de voorgestelde uitbreiding van Spoor-2.
Ze onderschinjft de doelstellingen en wil daar positiel naar kijken, maar vraagt wel wat t1jd om dit nader te beoordelen op

uitvoerbaarheid en condities.

We kunnen 4 Januari een definitief antwoord geven.

Op 23 dec. 2020. om 13:01 heeft[INCABESET@ minvws nl> het volgende
geschreven:

Hoi ERER
Zie in de notitie hieronder even mijn antwoorden/appreciatie.

Verzonden: woensdag 23 december 2020 12:19

Aan: °12e )<BR@ minvws.ni>
Onderwerp: Re: Toegangstesten22122020a

Dank SESE
Een paar vraagjes nog ter verheldering

- Tijdschema :

Hugo meldde vandaag in het overleg met en CEQO’s dat hij in februari een advies verwacht van de

gezondheidsraad over het testen/vaccineren i.r.t. toegang. Dat zou betekenen dat opschaling ergens in de loop
van februari geregeld moet zijn. Is dat ook jouw beeld?

Ja dat is mijn beeld, maar we zouden privaat (restaurants, clubs, evenementen) verder kunnen gaan dan

publiek (Scholen, instellingen, etc). Ik denk datje echt beginfebruari moet gaan opschalen en we Zouden de

vraag bij GR kunnen splitsen, want toegangstestbewijs ligtpolitiel minder gevoelig dan

toegangvaccinatiebewjs.
- Test-paspoort
volgens Hugo zou de app voor het test-paspoort bijna klaar zijn, welke app betreft dit en wanneer verwacht je
dat we die kunnen gebruiken?
Ja, daar wordt hard aan gewerkt en betreft de app vanIEEEnachecken wat de vroegst mogelijke
datum is. Amsterdam is/was daar overigens ook al mee bezig. Beide initiatieven zijn nu samengebracht en werken full

speed in een werkgroep.

- Validatie

va IEEEbegreep ik dat het onwaarschijnlijk is dat de validatie Antigeen leidt tot een verkorting
van quarantaine tijden. Met de vijf dagen voor PCR zitten we volgens hem Europees al aan de onderkant en

hy verwacht eerder een 7-dagen termijn voor Antigeen. Dat zou niet helpen. Wat is jullie insteek?

Je moet hier onderscheid maken tussen mensen met klachten en zonder klachten en mensen zonder klachten die in

contact zijn geweest met een positief iemand. Voor mensen zonder klachten die in contact zijn geweest met een

positief iemand willen we antigeen ook kunnen benutten om na 5 dagen bij een negatieve uitslag weer “vrij” te zijn

.Het is scherp, maar we wachten nog op validatieresultaten die uiterlijk de 1° of 2° weekjanuari beschikbaar zijn.

- Zelftesten
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BEcldde dat de zelftesten die hij onderzoekt niet CE-gemarkeerd zijn voor zelf testen en dat die off-label

worden gebruikt. Biedt dat mogelijjkheden?
Die markttoegang is er niet en duurt normaal 6 a 9 maanden bij een professioneel bedrijf dat bekend is met de EU

procedures van de medical devices regelgeving. Dat is best te versnellen, maar blijft een zwakke schakel in het geheel.
lk noemde je al het voorbeeld van de Noodwet toelating van de Ellume covid-19 test uit Australie in de VS, die via een

noodwetartikel in de VS door de FDA als enige volledige thuistest op de wereld is toegelaten. In Australié zelf is hij niet

eens toegelaten. Nederland is lid van de EU en wij kennen zo’n wettelijk artikel niet! Off-label is super kwetsbaar, als

iemand daarformeel bezwaar gaat maken (en dat vait in ons mooie landje ook niet uit te sluiten) valt de boel ook stil.

We kunnen die weg wel gaan, maar ik zou niet op dit paard alleen willen mikken, vandaar mijn voorstel voor 100

snelteststraten.

- Inkoop testen

Verder begreep 1k dat er geen meuwe contracten zijn gesloten voor de beste Antigeen testen (zoals Abbott)

vanwege eisen die LCH nationaal stelt aan de productie. Waar kunnen we qua inkoop via LCH op rekenen of

moeten we dit zelf gaan doen?

We hebben bij mijn weten nog voldoende (Abbott en gelijkwaardige) testen op de plank en ja, de Stichting

Toegangstesten kan zelfAbbott gaan kopen in een nieuwe marktuitvraag. Die zal je dus ook tijdig moeten starten of

vanwege spoed de aanbestedingsplicht buiten werking stellen.

croc! [EN

Op 23 dec. 2020, om 11:38 heef |NEXECNNNN) <BNCKETIN /invws.nl> het

volgende geschreven:

Hoi IEXERN
Conform ons gesprek van zojuist mijn non-paper over versnelling en upgrading spoor 2.

Idee is dat de burger alleen toegang krijgt op de snelteststraat via de voucher en dat bedrijven meer

mogen/kunnen (bijvoorbeeld 1.5 m).
Aantallen zijn tentatief en kunnen wijzigen, bijvoorbeeld als de blaastest wordt meegenomen in de

sommen.

NS zou de partij kunnen zijn voor de extra 100 snelteststraten op hun buitenterreinen.

Als je nog vragen hebt stel ze gerust en graag sonderen of dit voldoende enthousiasme oproept om er

voor te gaan.

Groet,

<Toegangstesten22122020a.docx>
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